



Haitong MPF- PO Box To Be Discontinued

Please be informed that due to the onboarding of the Haitong Retirement Fund to the eMPF Platform on 30 Dec, 2025, the original PO Box 73448, at Kowloon Central Post Office will be discontinued on 28, Feb 2026.

Please submit your MPF instructions directly to the eMPF Platform at PO Box 98929, Tsim Sha Tsui Post Office, starting from 30 December 2025. Instructions received by the old PO box after 27 February 2026 will be rejected.

For queries, please call the eMPF Customer Service Hotline at 183 2622. Thanks for your attention on this matter.

海通 MPF 退休金：現有郵政信箱即將停用

海通 MPF 退休金已於 2025 年 12 月 30 日加入積金易平台。而現設於九龍中央郵政局郵政信箱 73448 號，亦將於 2026 年 2 月 28 日起停止使用。

由 2025 年 12 月 30 日起，請將您的強積金指示直接郵寄至積金易平台的尖沙咀郵政局郵政信箱 98929 號。請注意於 2026 年 2 月 27 日之後上述現有信箱收到的指示將不予受理。

如有任何疑問，請致電積金易客戶服務熱線 183 2622 查詢。

感謝您的關注與配合。

Haitong International Investment Managers Limited
海通國際投資經理有限公司